

# COVID-19 ရောဂါ ဆိုင်ရာ မိသားစုများ အတွက် အကြံပေးခြင်း

## \*Greater Sydney မြို့ နယ်ကြီး တဝိုက် ကျောင်း များ ၏ အစီအစဉ်များ

COVID-19 ရောဂါ နှင့် ပတ်သက် ၍ တုံ့ပြန် နိုင်ရန် NSW ပြည်နယ် ပညာရေး ဌာန နှင့် NSW ပြည်နယ် ကျန်းမာရေး ဌာန တို့က အတူ ပူးပေါင်း ဧ  
ဆာင့် ရက်နေသည်။

NSW ပြည်နယ် ကျန်းမာရေး ဌာန အကြံပြု ချက် အရ Greater Sydney မြို့ နယ်ကြီး တဝိုက် (Blue Mountains, Central Coast, Wollongong  
and Shellharbour ရွပ်ကက်များ ပါဝင်သည်)။ လိုအပ်မှု ရှိနေသည့် ကျောင်းသားများ အားလုံး အတွက်ကျောင်းဖွင့်ထားသည်။ ကျောင်းသားများ  
နှင့် ၎င်းမိဘများ အနေဖြင့် COVID-19 ရောဂါလက္ခဏာ ([COVID-19 symptoms](#)) အနည်းငယ် ပြလျှင် ကျောင်း မတက် ရန် နှင့်၊ ဆေး စစ်ပြီး၊  
ရောဂါကင်းကြောင်း ရလဒ် နှင့် ရောဂါလက္ခဏာ ပြသမှု မရှိတော့မှ သာလျှင် ကျောင်း ကို ပြန် တက်ရောက်နိုင်သည်။

### နာခေါင်းစွပ် နှင့် မျက်နှာ ဖုံးများ

ကျောင်းတွင် ရှိနေချိန် အတွင်း နာခေါင်းစွပ် နှင့် မျက်နှာ ဖုံးများ လိုအပ်သည့် နေရာများ၊

- Year 7 အတန်းများ နှင့် အထက်
- ကျောင်းဝန်ထမ်းများ အားလုံး

ဤစည်းမျဉ်းနှင့် ပတ်သက်သည့် ချဉ်းချက်များ ရှိ သည်။ မျက်နှာဖုံး နှင့် သက်ဆိုင် သည့် စည်းမျဉ်း များ ကို [NSW ပြည်နယ် အစိုးရ ဝမ်ဆိုက် \(Face mask rules on the NSW Government website\)](#) တွင် သားရောက်လေ့လာ နိုင်သည်။

### ဧည့်သည်များ

ကျောင်းတွင်းသို့ မလိုအပ်သည့် ဧည့်သည်များ လုံးဝ ဝင်ခွင့် မပြုပါ။

ကျောင်းသားမိဘများ၊ အုပ်ထိန်းသူများ က ကျောင်းကြို၊ ကျောင်းပို အတွက်ချမှတ်ထား သည့် ကျောင်းမှ အကြံပြု ချက်များ ကို လိုက် နာ ရမည်။  
ကေလးများ အတွက် စိတ်ချ နိုင်သည့် ဆိုလျှင် ကျောင်း ကြို/ပို သည့် အချိန်များတွင်၊ ကားပေါ်မှာ သာ ဆက် ၍ နေ ရန်။ ကျောင်းချိန် ပြင်ပ၊  
ကေလးထိန်းသည့်နေရာ များတွင် ဤ စည်းမျဉ်း မသက်ရောက်ပါ။ ၎င်းနေရာများတွင် (Out of School Hours Care (OOSH)) ကျောင်း အ  
ဝင် အထက်များတွင် လက်မှတ် ထိုးရန်လိုအပ်သည်။

မိဘ များ လုပ်ဆောင်ရမည့် အချက်များ၊

- ရွပ်ကွက်တင်း ပေး သည့် အကြံများ ဖြစ်သည့် တဦး နှင့် တဦး ခွပ်ခွါ နေခြင်း နှင့် ကျောင်း ဂိတ်ဝများတွင် စုရုံး ခြင်း ရှောင်ကျဉ်ရန်။
- ကျောင်းပြင်ပတွင်သာ နေ ရန် - အထူးလိုအပ်ချက်ရှိသည့်ကျောင်းများတွင် ချဉ်းချက်များ ရှိ နိုင်သည်။ (Schools for Specific Purposes (SSP)) အားနည်းမှု ရှိ သော ကျောင်းသား များ သို့မဟုတ်၊ မသွန်စမ်းကျောင်းသားများ။
- ကျောင်းသို့ ဝင်လျှင် နာခေါင်းစွပ်များ တပ်ဆင်ရန် နှင့် ကျောင်းတွင်း သို့ ဝင်ရောက်သည့် အခါ Service NSW QR code မှတ်ပုံတင်သည့် ကုဒ် များ ကို အသုံးပြု ရန်။

### HSC ကျောင်းသားများ

HSC ကျောင်းသားများ အတွက်၊ ကျောင်းစာများ၊ စီမံကိန်း လုပ်ငန်းများ၊ စာမေးပွဲ အတွက် ပြင်ဆင်မှု များ ကို အိမ်တွင် နေ၍ မလုပ် နိုင်ပါ က  
ကျောင်းမှ ဆက်လက်သင်ယူ နိုင်ရန် အောက် အကူ ပြုသားမည်။ သင်တန်းတက် သည့် ကျောင်းသား များ မှာ COVID ရောဂါ ဆိုင်ရာ ချမှတ်  
ထား သည့် စည်းကမ်းများ ကို လိုက် နာ ရမည်။

### တယ်လီဖုန်း စကားပြန် ဝန်ဆောင်မှု။

အကြောင်းအရာ ပို၍ သိလိုလျှင် ကျောင်းအုပ်ကို ဖုန်း ဆက်ပါ။ စကားပြန် လို အပ် လျှင်၊ စကားပြန် ဝန်ဆောင်မှု ဖြစ်သည့် ဖုန်း နံပါတ် 131 450 ကို  
ဆွက်သယ် ၍ မြန်မာ စကားပြန် တောင်းဆိုပါ။ စကားပြန် ဝန်ဆောင်မှု သည် အခမဲ့ဖြစ်သည်။

